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13 sierpnia 2020 r. odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie projektu 

organizacji ruchu na podwórku zlokalizowanym pomiędzy ulicami: Sądowa, 

Piłsudskiego, Plac Legionów, Podwale.  

W spotkaniu wzięło udział  ok. 40 mieszkańców. 

Poniżej opinie mieszkańców przekazane w trakcie spotkania konsultacyjnego, oraz 

odpowiedzi ZZK. 

  

Opinie dotyczące miejsc parkingowych 

Lp. Opinia Odpowiedź ZZK 

1 
Obcy zajmują nasze 
miejsca parkingowe. 

Uwzględniono 

Na wjeździe zostanie umieszczony znak B-2 
"zakaz wjazdu". 

2 

Chcemy zamknięcia 
parkingu dla obcych za 
pomocą zamykanych 
bramek lub umieszczenia 
znaku "wjazd tylko dla 
mieszkańców". 

Wyjaśnienie 

Tereny gminne są ogólnodostępne. Można  je 
zamknąć pod warunkiem dzierżawy terenu od 
ZZK przez przylegające wspólnoty, spółdzielnie 
itp.  

3 

Należy wyznaczyć miejsca 
dla inwalidów pod blokiem 
(zgłoszenie takiej potrzeby 
przez mieszkankę ul. 
Sądowej) 

Uwzględniono 

Projektant uwzględni to w projekcie.  

4 

Strefa ruchu sprawi, że 
osiedle stanie się 
parkingiem dla pobliskich 
instytucji, co jedynie 
pogorszy sytuację. 

Uwzględniono 

Aby temu zapobiec wprowadzimy ograniczenia 
poprzez znaki B-2 "zakaz wjazdu". 

5 
Nie ma potrzeby zwiększać 
ani zmniejszać ilości 
miejsc parkingowych. 

Uwzględniono 

Projektant dostosuje się do tego w projekcie.  

Opinie dotyczące ciągów komunikacyjnych 

Lp. Opinia Odpowiedź ZZK 

1 

Służby mają problemy z 
odbiorem śmieci, czy 
dojazdem (karetki) z 
powodu zastawienia 
przejazdu samochodami.  

Uwzględniono 

Zostaną wyznaczone linie krawędziowe pasa 
ruchu. 

2 
Chcemy zabezpieczenia 
chodników oraz wjazdów 
do garaży poprzez powrót 

Nieuwzględniono 

Obecnie odchodzi się od takich rozwiązań.   



 

2 

do słupków.  

3 
Kierowcy traktują 
podwórko jako drogę na 
ominięcie korków.  

Uwzględniono 

Zostanie wprowadzony zakaz wjazdów 
manewrowych.  

 

 

Pozostałe opinie 

Lp. Opinia Odpowiedź ZZK 

1 
Nikt nie wycina obumarłych 
drzew!   

Wyjaśnienie 

W chwili obecnej nie możemy wyciąć drzew, 
jest to możliwe dopiero od października.  

2 
Chcemy zachowania 
zieleni oraz rewitalizacji 
podwórka.  

Wyjaśnienie 

Nie jest to przedmiotem projektu organizacji 
ruchu.   

3 
Straż miejska oraz policja 
powinny reagować na 
nasze zgłoszenia.  

Wyjaśnienie 

Po wprowadzeniu organizacji ruchu, straż 
miejska będzie mieć obowiązek pojawienia się 
na każde wezwanie.  

4 

Zależy nam na 
przekształceniu terenu w 
ten sposób, aby służył 
przede wszystkim 
mieszkańcom.  

Wyjaśnienie 

Nie jest to przedmiotem projektu organizacji 
ruchu. Tereny Gminne są ogólnodostępne. 
Można je zamknąć pod warunkiem dzierżawy 
terenu od ZZK przez przylegające wspólnoty, 
spółdzielnie itp. 

5 
Wolimy dzierżawić tylko 
drogę dojazdową, a nie 
całość terenu. 

Wyjaśnienie 

Jest to niewskazane, ponieważ każde 
rozczłonkowanie szczupłego terenu pogorszy 
tylko warunki jego użytkowania. 

 


